
در  رئیس جمهور  جامعه:  گروه 
کابینه  اعضای  مشترک  نشست  نخستین 
دولت  در  کشور  سراسر  استانداران  و 
چهاردهم گفت: »نباید با قطع گاز یا برق 
را متوقف  تولید کشور  تولیدی،  واحدهای 
کنیم زیرا این اقدام به بحران های اقتصادی 
و اجتماعی منجر خواهد شد. به جای این 
رویکرد، باید مصرف انرژی را بهینه کرده و 

فرهنگ مصرف را اصلاح کنیم«.
»با  افزود:  پزشکیان  مسعود  دکتر 
انرژی روبه رو  مشکلات متعددی در حوزۀ 
فشار  برق،  و  گاز  بی رویۀ  مصرف  هستیم؛ 
زیادی بر شبکۀ تامین وارد کرده است و اگر 
صرفه جویی نکنیم، ممکن است در زمستان 
ناچار به قطع گاز شویم. این وضعیت نه تنها 
و  اجتماعی  تبعات  بلکه  نیست،  منطقی 
اقتصادی سنگینی به دنبال خواهد داشت«

برق  یا  گاز  »قطع  داد:  ادامه  وی 
کردن  باز  معنای  به  تولیدی  واحدهای 
اقتصادی  و  اجتماعی  مشکلات  درهای 
است. وقتی تولید متوقف شود و کارگران 
شرایطی،  چنین  در  و  می شوند  بیکار 
و  می یابد  افزایش  نیز  اجتماعی  مشکلات 

مدیریت وضعیت دشوارتر می شود«.
این  در  وی  آنلاین،  اعتماد  گزارش  به 
نشست که 19 آذرماه برگزار شد، با تاکید 
انرژی  بحران  مدیریت  در  مردم  نقش  بر 
یک  به  باید  الگوی مصرف  »اصلاح  گفت: 
مصرف  شود.  تبدیل  همگانی  مسئولیت 
و  خانگی  بخش های  در  ویژه  به  انرژی، 
باید به دقت مدیریت شود. امسال  اداری، 
اگر بتوانیم بحران را با صرفه جویی کنترل 

کنیم، می توانیم برای سال آینده با توسعه 
پنل های خورشیدی،  مثل  زیرساخت هایی 
نیروگاه های  ساخت  و  بادی  انرژی های 

جدید، شرایط را بهبود بخشیم«.
رئیس جمهور با اشاره به تجربه جهانی 
توضیح  انرژی  مصرف  مدیریت  زمینه  در 
پیشرفته،  کشورهای  از  بسیاری  »در  داد: 
طراحی  به گونه ای  تجهیزات  و  امکانات 
اما  باشد،  بهینه  انرژی  شده اند که مصرف 
با  همچنان  ما  مصرف  فرهنگ  متأسفانه 
مثال،  برای  دارد.  فاصله  استانداردها  این 
در هتل های لوکس دنیا سیستم ها طوری 
به  گاز  و  برق  مصرف  که  شده اند  تنظیم 
حداقل برسد اما ما هنوز در خانه های خود 
می کنیم،  استفاده  پرمصرف  لوسترهای  از 
روشنایی  به  نیازی  که  زمانی  در  حتی 
به  »باید  گفت:  پزشکیان  دکتر  نداریم«. 
مردم نشان دهیم که مصرف بیش از حد 
انرژی، نه تنها منابع کشور را هدر می دهد 
بلکه زندگی خودشان را نیز تحت تأثیر قرار 

می دهد. این فرهنگ باید اصلاح شود و ما 
با سیاست گذاری های درست،  تا  مسئولیم 

مردم را به این مسیر هدایت کنیم«.
با  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  وی 
اینکه آموزش و پرورش زیربنای  تاکید بر 
از  »تحول  گفت:  است،  جامعه  تغییرات 
سازمان ها  از  باید  می شود.  آغاز  مدارس 
در  مشارکت  برای  مختلف  ارگان های  و 
امنای  هیئت  و  بگیریم  کمک  حوزه  این 
تقویت  مردمی  همکاری  برای  را  مدارس 
باشد  به شکلی  باید  ما  برنامه ریزی  کنیم. 
مدرن  روش های  با  آموزشی،  فضاهای  که 
و کارآمد آموزشی همخوانی داشته باشند، 
نه اینکه بر اساس روش های گذشته عمل 
کنیم«. پزشکیان افزود: »پیشنهاد من این 
است که استانداران به عنوان رؤسای استان، 
هر هفته جلساتی با فرمانداران و بخشداران 
برگزار کنند و برای تقویت زیرساخت های 
محروم  مناطق  در  ورزشی  و  آموزشی 
نه تنها  این زیرساخت ها  برنامه ریزی کنند. 
کیفیت زندگی مردم را بهبود می بخشند، 
بلکه به توسعۀ فرهنگی و اجتماعی کشور 

نیز کمک خواهند کرد«.
وی با تاکید بر اهمیت مشارکت مردمی 
در توسعۀ زیرساخت ها گفت: »برای ساخت 
میادین ورزشی در مناطق محروم می توان 
از شهرداری ها و فرمانداری ها کمک گرفت، 
مردم  خود  که  است  این  مهم تر  نکتۀ  اما 
باشند.  داشته  مشارکت  مسیر  این  در  نیز 
تجربۀ من در دانشگاه نشان داد که با جلب 
بزرگی  کارهای  می توان  مردم،  همکاری 

انجام داد«. 
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 رئیس کل دادگستری استان
 مطرح کرد؛

 فاز اول پروژۀ ساروج پارس 
تا دو ماه آینده  افتتاح می شود

گروه جامعه: رئیس کل دادگستری استان کرمان 
دربارۀ نظارت بر روند اجرای برخی پروژه های شهری 
ازجمله ساروج پارس گفت: »مجموعۀ ساروج پارس که 
گودالی بلااستفاده و محل تجمع افراد معتاد بوده است 
با جذب سرمایه گذاری خارجی و تعریف پروژۀ توسعه ای 
به مجتمعی تبدیل شده که مورد نیاز شهر بوده است«

حجت الاسلام والمسلمین حمیدی با اشاره به اینکه 
افتتاح  آینده  ماه  دو  تا  پارس  ساروج  پروژه  اول  فاز 
می شود، تاکید کرد: »این پروژه کار بسیار خوبی بوده 
»از  افزود:  وی  می کند«.  برطرف  را  استان  نیازهای  و 
حدود دو سال و نیم قبل که وارد استان کرمان شدم، 
رها شده است و  نیم کاره  پروژه  این  مشخص شد که 
جذب  حوزۀ  در  کشور  و  استان  برای  خوبی  وجهۀ 
سرمایه گذاری خارجی ندارد«. به گزارش روابط عمومی 
اداره کل دادگستری استان کرمان، حمیدی یادآور شد: 
»اگر یک یا دو پروژه به مانند آن در کشور وجود داشته 
باشد که با وجود سرمایه گذار خارجی، روند اجرای آن 
تا این میزان به طول انجامیده باشد، موجب عدم جذب 
سرمایه گذاران خارجی برای اجرای پروژه های دیگر در 
کشور خواهد شد و از این رو ضمن برگزاری چندین 
جلسه با مسئولان مرتبط مشکلات این پروژه بررسی و 

پیگیری شد و کار به خوبی پیش رفته است«.
به گزارش روابط عمومی اداره کل دادگستری استان 
بر  قضاییه  قوه  »در  کرد:  بیان  همچنین  وی  کرمان، 
طبق وظیفه ای که قانون اساسی بر عهدۀ ما گذاشته 
است باید حقوق عامه را پیگیری و استیفا کنیم و این 
اقدامات که مورد نیاز کرمان بوده، از سال های گذشته 

آغاز شده است«.

شهردارکرمان مطرح کرد؛
طولانی شدن پروژۀ فاضلاب 

ربطی به شهرداری ندارد
گروه جامعه: شهردار کرمان در پاسخ به انتقاد شورا 
پروژۀ فاضلاب شهر گفت:  اجرای  دربارۀ طولانی  شدن 
»پروژۀ فاضلاب مربوط به شرکت آب و فاضلاب بوده 
ارتباطی  شهرداری  به  و  است  استانی  موضوع  یک  و 

ندارد«.
محسن تویسرکانی افزود: »شورا باید از شرکت آب 
و فاضلاب مطالبه کند که توضیح دهند چرا روند اجرا 
وظیفه ای  هیچ  شهرداری  است.  شده  طولانی  این قدر 

برای گزارش در این خصوص ندارد«.
به گزارش کرنا، وی در نشست عمومی شورای شهر 
در روز دوشنبه 19 آذرماه در بخش دیگری از اظهاراتش 
بیان کرد: »با پیگیری های انجام شده و توافقی که هفتۀ 
گذشته نهایی شد، قرار است درصدی از پساب فاضلاب 
نخست  فاز  در  و  داده شود  به شهرداری  کرمان  شهر 
قرار است از محل سه راهی شرف آباد ۳۵ لیتر بر ثانیه 

فاضلاب به شهرداری تحویل شود«.
بر  مبنی  انتقادی  به  پاسخ  در  تویسرکانی 
پارک  از  بخشی  بهسازی  پروژۀ  اجرای  طولانی شدن 
شهید مطهری گفت: »صحبتی که می کنیم باید مستند 
و مستدل باشد؛ طبق قراردادی که وجود دارد پارک 
شهید مطهری را باید ابتدای دی ماه تحویل بگیریم و 

هنوز دیرکردی در اجرای این پروژه وجود ندارد«.
وی در بخش دیگری از سخنانش دربارۀ روشنایی 
معابر اظهار کرد: »در جلسه ای که اخیراً با مدیرعامل 
شرکت توزیع نیروی برق شمال استان داشتیم، توافق 
درصد   ۴۰ کرمان  شهر  معابر  روشنایی  حوزۀ  در  شد 
هزینه ها را شهرداری و ۶۰ درصد را شرکت برق بدهد. 
ضمن اینکه مقرر شد چراغ هایی که از معابر اعلام شده 
که  جاهایی  در  می شود،  برداشته  شهرداری  توسط 

شهرداری مشخص می کند نصب شود«.
اعتبار  تامین  در  هم  برق  »شرکت  افزود:  وی 
بهبود  ضرورت  به دلیل  ما  و  دارد  محدودیت هایی 

وضعیت روشنایی شهر ناچار به این توافق بودیم«. 

استاندار کرمان مطرح کرد؛
 حضور دانش بنیان ها 

در استان پررنگ تر شود 

افتتاح  مراسم  در  کرمان  استاندار  جامعه:  گروه 
استان  فناوری  و  پژوهشی  دستاوردهای  نمایشگاه  
برپایی این نمایشگاه را بازتاب دهندۀ توان شرکت های 
پژوهشی  و  دولتی  نهادهای  همچنین  و  دانش بنیان 
دانش بنیان  »اقتصاد  گفت:  و  دانست  فناوری  و  علم 
و  ظرفیت ها  به  توجه  با  می تواند  کرمان  استان  در 
انسانی  منابع  حوزۀ  در  که  خوبی  بسیار  زمینه های 
و  توسعه  شاهد  دارد،  بازار  حوزۀ  در  فعال  و  پویا 
توسعۀ  طالبی  محمدعلی  باشد«.  زیادی  پیشرفت 
را  نوآوری  و  فناوری  زیست بوم  و  دانش بنیان  اقتصاد 
از اولویت های استان برشمرد و خاطر نشان کرد: »در 
حوزۀ فناوری نیاز به تحرک بیشتر و حضور پررنگ تر 
این  از  و  داریم  استان  در  دانش بنیان  شرکت های 
جهت یک برنامه ریزی منسجم و قوی را با همکاری 
دستگاه های مسئول همچون پارک های علم و فناوری، 
اقتصاد  حوزۀ  علاقمندان  و  دانشگاه ها  نوآوری  مراکز 

دانش بنیان و اقتصاد دیجیتال شروع می کنیم«.
به گزارش روابط عمومی استانداری کرمان، وی در 
ادامه اظهار کرد: »امیدواریم در یک برنامۀ کوتاه مدت 
حداکثر دو ساله، بتوانیم به لحاظ تعداد شرکت های 
دانش بنیان و هم به لحاظ کیفیت کارها و فعالیت ها، 
به استان هایی که در این حوزه دارای رتبه های برتر 

کشور هستند، برسیم«.
آستانۀ  در  داریم  »تلاش  گفت:  کرمان  استاندار 
در  حوزه  این  در  خوبی  اتفاقات  شاهد  جدید،  سال 
استان باشیم و با یک چشم انداز روشن بتوانیم سال 
1۴۰۴ را سال رشد و نمو شرکت های دانش بنیان در 

فعالیت های مختلف قرار دهیم«.
از غرفه های نمایشگاه دستاوردهای  وی همچنین 
پژوهشی و فناوری استان کرمان بازدید و از چند طرح 
معدنی  و  صنعتی  کشاورزی،  زمینۀ  در  دانش بنیان 

رونمایی کرد.

معاون اقتصادی استاندار کرمان:
ملاک پرداخت تسهیلات باید 

مهارت افراد باشد
گروه اقتصاد: معاون اقتصادی استاندار کرمان با 
بیان این که اشتغال و تولید، پشتوانه اقتصادی کشور 
هستند و در هر سیاست گذاری باید به این دو مقوله 
استان  در  اشتغالزایی  »تسهیلات  گفت:  شود،  توجه 
جبران  را  نامتوازن  توسعۀ  از  بخشی  می تواند  کرمان 

کند«.
اختصاص  زمینۀ  »در  افزود:  حسن زاده  امیر 
مهارت  موضوع  به  باید  مختلف  افراد  به  تسهیلات 
داد،  قرار  متقاضیان  مهارت  را  ملاک  و  کرد  توجه 
چراکه سیاست استان ایجاد مهارت در سراسر استان 
است و در این زمینه اتفاقات خوبی مشخصاً در جنوب 
روابط عمومی  به گزارش  است«.  افتاده  اتفاق  استان 
مرکز  رئیس  با  نشستی  در  وی  کرمان،  استانداری 
بانک های  از  تقدیر  برای  علوی  بنیاد  قرض الحسنه 
کرد:  بیان  اشتغالزایی  تسهیلات  پرداخت کنندۀ 
اعتبارات  از  توجهی  قابل  مقدار  علوی  بنیاد  »امسال 
تسهیلات اشتغالزایی را به خود جذب کرده است که 

این موضوع وظیفۀ این نهاد را سنگین تر می کند«.
باید در صنایع  ادامه داد: »بنیاد علوی  حسن زاده 
پایین دستی ورود کند و می تواند در استان کرمان که 
ظرفیت های فراوانی در ابعاد مختلف دارد، این موضوع 
را مدنظر قرار دهد«. وی یادآور شد: »بانک های استان 
در زمینۀ احیای واحد های راکد و نیمه راکد به استان 
کمک کرده اند و در آینده حتما در زمینۀ تسهیلات 

اشتغالزایی کمک خواهند داد«.
معاون استاندار کرمان نسبت به نگاه صادراتی به 
گفت:  و  کرد  تاکید  نیز  همسایه  کشورهای  بازارهای 
و  گیرد  انجام  محور  صادرات  نگاه  با  تولیدات  »باید 

حتی الامکان حمایت ها در این زمینه باشد«.

خبر خبر

تولید را با قطع گاز یا برق متوقف نکنید!
پزشکیان رئیس جمهور در جلسه با استانداران؛

گروه جامعه: معاون راهداری اداره کل 
در  کرمان  استان  حمل ونقل  و  راهداری 
زمستانی  راهداری  هم اندیشی  نشست 
استان کرمان با هدف حفظ ایمنی سفرهای 
جاده ای، گفت: »راهداران استان کرمان در 
بحرانی ترین شرایط تمام توان خود را برای 

خدمت رسانی به مردم به کار گرفته اند«.
کرد:  خاطرنشان  کاظمی  محسن 
راهداری  اکیپ  پیش رو ۴۰  زمستان  »در 
دستگاه   ۳۵۰ حدود  و  راهدار   ۳۰۰ با 
تامین  با  سنگین  و  آلات سبک  ماشین 
تجهیزات مورد نیاز، آماده سازی و تجهیز 
راهدارخانه ها، آمادگی کامل برای مقابله با 

بحران های پیش رو را دارند«.
اداره کل  عمومی  روابط  گزارش  به 
استان  جاده ای  حمل ونقل  و  راهداری 
راهداری  مدیرکل  عبداللهی  علی  کرمان، 
نیز  کرمان  استان  جاده ای  حمل ونقل  و 
در این نشست که با هدف خدمت رسانی 
زمستانی  سفرهای  ایمنی  حفظ  و  بهتر 
بازدید  هنگام  »در  گفت:  شد،  برگزار 
را  زیادی  اقدامات  استان  محورهای  از 
این  و  است  اقدام  دست  در  که  می بینم 

است  پرتلاش  همکاران  شما  غیرت  از 
استان  به صورت شبانه روزی در سطح  که 
این که  به  اشاره  با  وی  می کنید«.  تلاش 
اصلاح شیب شیروانی باید در اولویت قرار 
شناسایی  پرتصادف  محورهای  و  گیرد 
استان  جاده ای  »تلفات  شد:  یادآور  شود، 
امسال  نخست  ماهۀ  هشت  طی  کرمان 
اساس  بر  که  داشته  کاهش  درصد   9
شیب  از  که  محور هایی  در  تصادف  آمار، 
 ۵۰ بوده اند  برخوردار  مناسبی  شیروانی 

درصد کاهش داشته است«.
عبداللهی خاطرنشان کرد: »شهرستان ها 
باید به شکل ویژه راهداری محوری را در 
برنامۀ خود داشته باشند محور اولویت داری 
را به صورت پایلوت در نظر گرفته و شیب 
شیروانی، رادیه برید، خط کشی، گاردریل و 
علائم آن محور را اصلاح کنند تا از وضعیت 
بحرانی خارج شوند و پس از آن نیز برای 
شاهد  به زودی  تا  کنند  اقدام  دیگر  محور 
کاهش ۵۰ درصدی حوادث در جاده های 

استان باشیم.«.
معاون توسعه مدیریت و منابع انسانی 
اداره کل راهداری استان کرمان نیز گفت: 

در  راهدارخانه ها  تجهیز  و  »آماده سازی 
راستا  این  در  که  دارد  قرار  کار  دستور 
بازدید  از  راهدارخانۀ گدار خانه سرخ پس 

و پیگیری تجهیز شده است«.
سیداحسان جعفری نسب با بیان این که 
باید با ظرفیت و شرایط موجود بتوان به 
بالاترین سطح بهره وری رسید، اظهار کرد: 
برنامه ریزی دقیق  با  باید  ادارات  »رؤسای 
بورزند  اهتمام  اهداف  پیشبرد  به  نسبت 
را  بازدهی  بیشترین  هزینه  کمترین  با  تا 

داشته باشند«.
انسانی  نیروی  کمبود  به  اشاره  با  وی 
»مازاد  افزود:  شهرستان ها  از  بعضی  در 
نیروهای شهرستان ها را به شهرستان های 

کم نیرو انتقال می دهیم«.
هم اندیشی  نشست  است،  گفتنی 
راهداری زمستانی استان کرمان به منظور 
ادارات  رؤسای  میان  هماهنگی  ایجاد 
 ۲۰ جاده ای  حمل ونقل  و  راهداری 
استان  شمال  تابعه  بخش  و  شهرستان 
حاج قاسم  شهید  راهدارخانه  محل  در 
راور  شهرستان  خراسانی  گردنۀ  سلیمانی 

برگزار شد. 

با هدف حفظ ایمنی سفرهای زمستانی انجام می شود؛

استقرار ۴۰ اکیپ راهداری در جاده های استان کرمان 

در  کرمان  استاندار  جامعه:  گروه 
موضوع  با  کرمان  استان  اداری  شورای 
برنامه ریزی برای پنجمین سالگرد شهادت 
سردار سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی 
و  ماست  قرمز  خط  مردم  »امنیت  گفت: 
هیچ کوتاهی در این زمینه نمی پذیریم و 
تاکید کردیم که حداکثر مشارکت فکری 
و  کشور  امنیت  شورای  از  صاحب نظران 

غیره گرفته شود«.
سلیمانی  شهید  طالبی،  محمدعلی 
و چتری  ملی  قهرمان  قامت  در  را مردی 
از  فارغ  ایران  مردم  همۀ  گستردگی  به 
گرایش ها و تعلقات دانست و افزود: »همۀ 

اقدامات و فعالیت ها در راستای بزرگداشت 
قاسم  حاج  شهید  سپهبد  شخصیت 
سلیمانی است و نوع عملکرد و سلیقۀ ما، 
شخصیت  به  خدشه ای  کوچکترین  نباید 

فراگیر و ملی ایشان وارد کند«.
بعد  می رود  »انتظار  داد:  ادامه  وی 
جامعه ای  سلیمانی،  شهید  سالگرد  از 
بیشتر  صمیمت  با  و  همراه تر  منسجم تر، 
در راستای خدمت به مردم داشته باشیم«

طالبی تاکید کرد: »ضمن اینکه تاکید 
اما  داریم،  مردم  جان  و  امنیت  حفظ  بر 
نباید  مردم  به  خدمت رسانی  جریان 
به  گیرد  قرار  تاثیر  تحت  و  تحت شعاع 

خدمات رسان  دستگاه های  حوزۀ  در  ویژه 
مردم  برای  را  مزاحمتی  کمترین  نباید 
عمومی  روابط  گزارش  به  کنیم«.  ایجاد 
استانداری کرمان، وی در بخش دیگری از 
بیان کرد: »شهید سلیمانی  سخنان خود 
نماد ایثار و مقاومت در کشور و برخوردار 
از ویژگی های صداقت، تواضع و محبت به 
معلم  را  بود«. وی، شهید سلیمانی  مردم 
از  سرشار  و  جامعه  در  انسانیت  و  اخلاق 
و  انسجام  ایجاد  مردم،  به  خدمت  عشق 
اتحاد در جامعه و دغدغه مند معرفی کرد و 
افزود: »ما سردار سلیمانی ها را برای جامعه 

و شرایط امروز نیاز داریم«. 

استاندار کرمان با اشاره به مراسم سالگرد شهید سلیمانی؛

امنیت مردم خط قرمز ماست
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